

Date: / /



التاريخ : / /

Application for Virtual Stock Guarantee Facility for Free Zone Companies Registered and Licensed in the Emirate of Dubai

<u>طلب</u>

<u>نظام ضمان مخزون البضائع الافتراضي الشركات</u> المسجلة والمرخصة داخل المناطق الحرة في إمارة دي

Company Name :	اسم الشركة :
License Number :	رقم الرخصة :
Activity :	النشاط :
Issuing Authority :	سلطة الاصدار :
Expiry date :	تاريخ انتهاء :
Business Code :	الرمز الجمركي :
We hereby apply to Dubai Customs to grant us the Virtual Stock Guarantee facility and avail of its benefits which allow us to re-export goods from the free zones to the outside world using the ports of exit in Dubai only or through land exit points in the UAE. We shall retain full responsibility in case of any misuse or breach of the requirements of this facility. Attached hereto is our duly signed 'Declaration & Undertaking'.	نتقدم إلى جمارك دي بطلب الموافقة على منحنا صلاحية استخدام نظام ضمان مخزون البضائع الافتراضي والاستفادة من مميزاته الذي يتيح لنا إعادة تصدير البضائع من المناطق الحرة إلى العالم الخارجي عن طريق منافذ إمارة دي فقط او المنافذ البرية في الدولة. مع تحملنا لكامل المسؤولية في حالة إخلالنا بمتطلبات هذا النظام او اساءة استخدامه. مرفقاً بطلبنا هذا "إقرار وتعهد" موقع حسب الاصول.
Company Name : Name of Company Manager (Authorized Representative) : Signature : Attestation of the Free Zone Authority	اسم الشركة : اسم مدير الشركة (المفوض) : التوقيع : اعتماد سلطة المنطقة الحرة
Dubai Customs Approval	موافقة جمارك دي